
 

 

   

   

   

 

   

 
Zápisnica 

35. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

25. apríla 2023 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

3. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3.1 Návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2022 

3.2 Návrh rozdelenia neúčelovej dotácie na mzdy na súčasti univerzity – súčasť 

rozpočtu TU na rok 2023 

            3.3 Návrh rozdelenia fondov, tovarov a služieb na súčasti univerzity - súčasť rozpočtu   

 TU na rok 2023 

            3.4  Výhľadový investičný plán univerzity na roky 2021-2026 - aktualizácia 

4. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zosúladiť Študijný poriadok 

Trnavskej univerzity v Trnave s novelizovaným zákonom č. 131/2002 Z. z. o 

vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov a novým Štatútom 

Trnavskej univerzity v Trnave 

4.2 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zorganizovať stretnutie študentov so 

špecifickými potrebami s prorektorkou pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu za 

účelom monitorovania ich spokojnosti so štúdiom a mapovania možností ich ďalšej 

podpory 

Aktuálne záležitosti 

5. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

  Ročný plán úloh 

  5. 1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 – Cena Antona Hajduka 

Aktuálne záležitosti 

6. Rozvoj a informačné systémy 

 Aktuálne záležitosti 

7. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

 Ročný plán úloh 

 7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Vypracovanie zmlúv o grantoch pre 

študentov odchádzajúcich na letný semester 2022/2023, výplata grantov, sledovanie 

dodržiavania podmienok pred výplatou grantu. 

 7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Ukončovanie mobilít študentov 

vracajúcich sa zo zahraničného štúdia, dohľad nad odovzdávaním správ, komunikácia  

 so študijnými oddeleniami fakúlt, doplatky zvyšku grantov v prípade splnenia 

podmienok pre úspešnú mobilitu. 
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 7.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Wellcome day pre prichádzajúcich 

zahraničných študentov, organizovanie moderovanej prehliadky Trnavy, dohľad nad 

ubytovaním, organizácia kultúrnych aktivít pre zahraničných študentov v spolupráci s 

ESN Trnava. 

 7.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Informačný deň a poskytovanie 

poradenstva pre študentov, ktorí úspešne prešli výberovými konaniami fakúlt na 

Erasmus štúdium v AR 2023/2024,  vysvetlenie priebehu procesu od nominácie,  

výberu predmetov, výplatu grantu a podmienok pre úspešné absolvovanie  

zahraničného štúdia. 

 7.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Spolupráca s katedrou archeológie, 

ktorá sa ako prvá zapája do tzv. Blenden Intensive Programe (BIP) v rámci Erasmus. 

 7.6 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zasielanie nominácií študentov na 

štúdium pre zimný semester 2023/2024. 

 Aktuálne záležitosti 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

Informácia o príprave Periodickej hodnotiacej správy TU za rok 2022 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 

 35. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť 

doc. Dr. phil. Erika Hrnčiarika, dekana Filozofickej fakulty TU, ktorý na rokovaní nemal 

žiadneho zástupcu. Ďalej rektor univerzity oboznámil členov KR TU s navrhnutým 

programom a navrhol doplniť do časti ekonomických záležitostí bod Návrh Výročnej správy o 

hospodárení TU za rok 2022, ktorý kvestorka univerzity zaslala na prerokovanie dodatočne. 

Členov KR TU požiadal o vyjadrenie a  dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 1/35-25042023 

KR TU schvaľuje program 35. riadneho zasadnutia so zmenou zaradenia nového bodu 

3.1 Návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2022. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o zaslaní rozhodnutia o registrácii nového Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave 

ministerstvom školstva zo dňa 20. apríla 2023. Rektor univerzity konštatoval, že rokovanie 
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KR TU sa tak môže riadiť novým Štatútom TU, ktorý mení aj hlasovacie práva s celkovým 

počtom 11 členov s hlasovacím právom, 

- o stretnutí s ministerstvom školstva k výkonnostným zmluvám, ktoré bude prebiehať ihneď 

po rokovaní KR TU, 

- o prejavení záujmu uchádzať sa o finančné prostriedky spoločne s partnerskou Univerzitou 

sv. Cyrila a Metoda v rámci vypísanej výzvy na podporu vzniku konzorcií vysokých škôl, kde 

bude táto integračná činnosť podporená z plánu obnovy. Ako ďalej doplnil, tento záujem 

prejavili aj ďalšie vysoké školy a konzorciá budú hodnotené na základe určitých kritérií, 

- o výjazdovom zasadnutí KR TU v hoteli Partizán, Tále v termíne 22. – 23. mája, kde bude 

hlavným bodom rokovania príprava na akreditačné konanie a posudzovanie vnútorného 

systému univerzity Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo (ďalej len 

„SAAVŠ), 

- o návšteve dvanástich zahraničných hostí z partnerských univerzít v rámci medzinárodného 

konzorcia KreativEU. Pri tomto bode odovzdal slovo prorektorovi pre vonkajšie vzťahy, aby 

členom KR TU priblížil priebeh tejto návštevy. Prorektor pre vonkajšie vzťahy sa poďakoval 

za slovo a členov KR TU informoval, že ide o delegáciu predstaviteľov univerzít, s ktorými sa 

zapojili do spoločného projektu konzorcia KreativEU. Ide o univerzity zo siedmich krajín, 

a to Slovensko (Trnavská univerzita v Trnave), Česko (Jihočeská univerzita v Českých 

Budějovicích), Portugalsko (IPT . Instituto Politécnico de Tomar (página oficial), Taliansko 

(UNICAM - Universita' degli Studi di Camerino), Rumunsko (Universitatea Valahia), 

Bulharsko (Стопанска академия „Димитър А. Ценов“) a Turecko (Adana Alparslan Türkeş 

Bilim ve Teknoloji Üniversitesi). Nosnou témou konzorcia je kultúrne dedičstvo, snaha 

o vytvorenie spoločného študijného programu, spolupráca pri organizovaní konferencií 

a podobne. Projekt o spoločné konzorcium bol podaný koncom februára 2023 a aktuálne 

prebiehajú pracovné stretnutia, ktoré majú utužiť vzťahy medzi partnerskými univerzitami, 

ale aj nadviazať spoluprácu v rôznych ďalších oblastiach. Ako prorektor pre vonkajšie vzťahy 

doplnil, prebiehajú rokovania aj s Moldavskom o pripojenie sa do tohto konzorcia. 

 

Bod 3 

 

3.1 

 

 Rektor univerzity odovzdal slovo kvestorke univerzity, aby v doplnenom bode 

predstavila členom KR TU návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2022. Kvestorka 

univerzity sa poďakovala členom KR TU za zaradenie tohto bodu do programu rokovania, 

vďaka čomu univerzita získa dostatok času na ďalší schvaľovací proces materiálu v Správnej 

rade TU a Vedeckej rade TU. Členom KR TU predstavila podrobnosti predloženého materiálu 

prostredníctvom prezentácie. Ako uviedla, návrh Výročnej správy TU o hospodárení za rok 

2022 poskytuje základné informácie o  finančnej a majetkovej situácii univerzity v rozsahu 

stanovenom zákonom o účtovníctve za hlavnú a podnikateľskú činnosť, analýzu nákladov a 

výnosov, resp. príjmov a výdavkov, stav a pohyb majetku, zúčtovanie použitia dotácií 

poskytnutých Trnavskej univerzite zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtu MŠVVaŠ 

SR, vývoj a stav fondov a návrh rozdelenia zisku. Prezentované výsledky zahŕňajú 

hospodárenie všetkých súčastí Trnavskej univerzity, teda jednotlivých fakúlt a ostatných 

univerzitných pracovísk a účelových zariadení. Kvestorka univerzity ďalej členom KR TU 

priblížila ročnú účtovnú závierku aj s konkrétnymi číslami aktív, neobežného a obežného 

majetku (hmotný, nehmotný), vlastných zdrojov krytia (peňažné fondy, fondy tvorené zo 

zisku) ako aj cudzích zdrojov krytia, pričom doplnila, že najväčším takýmto zdrojom krytia 

pre univerzitu je dotácia z ministerstva školstva. Následne kvestorka univerzity priblížila 

https://www.facebook.com/valahia?__cft__%5b0%5d=AZX6eSE4MRHnLHhWoS7ZvomSodKBWdiCrxc8YLH-SNigyGFDV7Zff1AZ1e_GU9o_DIWyV6H54vgUhjmcM0jopQhFsgoIr_ycEplSOskg-LpNNCB5YuOmchjL7MDvJ1PnSec3pc8oYCYSASAcM0qIV9Au1mZPyhscQ11X_-k_0a5IQ02gZ1qa_FypTl5hq9fXI4A&__tn__=-%5dK-R
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členom KR TU analýzu príjmov, výnosov (z hlavnej a podnikateľskej činnosti) a nákladov (z 

hlavnej a podnikateľskej činnosti), ako aj fondov. Kvestorka univerzity konštatovala, že 

hospodársky výsledok univerzity bol negatívny, pretože TU vyčíslila stratu vo výške 760-

tisíc, pričom konkretizovala straty na jednotlivých súčastiach. Negatívny výsledok spôsobilo 

krátenie dotácií z ministerstva školstva na mzdy, čo sa odrazilo na financovaní 

a hospodárskom výsledku univerzity. Tento nedostatok univerzita kompenzovala zo zdrojov 

na svojich účtoch. Ďalej kvestorka univerzity priblížila investičné zámery univerzity za rok 

2022, ktoré boli štyri, a to riešenie havarijného stavu PdF, kde aktuálne prebieha 

rekonštrukcia strechy, rekonštrukcia budovy Adalbertinum, kde je univerzita v 2. etape 

a projektová dokumentácia je predložená na získanie stavebného povolania, výstavba 

kongresovej auly pri PF, pri ktorej univerzita získala stavebné povolenie a chce začať 

s verejným obstarávaním na dodávateľa stavby a poslednou je projekt univerzitnej knižnice, 

kde prebiehala architektonická súťaž a je vybraný dodávateľ na projektovú dokumentáciu. 

V závere si vzal slovo  rektor univerzity, ktorý konštatoval, že výročná správa o hospodárení 

je zviazaná aj s návrhom rozpočtu, ktorý reflektuje na hospodársku stratu z minulého roku, aj 

keď finančné prostriedky z ministerstva školstva v tomto roku krátené neboli. Keďže 

k predloženému materiálu neboli kvestorke univerzity doručené žiadne pripomienky a ani na 

zasadnutí KR TU neodzneli žiadne pozmeňujúce návrhy, dal rektor univerzity hlasovať 

o návrhu uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 2/35-25042023 

KR TU schvaľuje návrh Výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za 

rok 2022 v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 
Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

3.2 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom rozdelenia neúčelovej 

dotácie na mzdy na súčasti univerzity ako súčasť rozpočtu TU na rok 2023, pričom k tomuto 

bodu rokovania prizval rektor univerzity aj predsedníčku odborovej organizácie NKOS pri 

TU. Rektor univerzity konštatoval, že výročná správa univerzity ukázala deficit, s ktorým sa 

univerzita musela v rozpočte na nasledujúci rok vysporiadať tak, aby bola finančne schopná 

pokryť všetky študijné programy, ktoré prešli schválením Rady pre vnútorné hodnotenie 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „RVHK“) 

a zároveň je koncipovaný pre budúce vedenie univerzity. Ďalej rektor univerzity uviedol, že 

návrh prešiel schválením Grémia rektora TU a je výsledkom predbežných rokovaní dekanov a 

dekaniek jednotlivých fakúlt a po jeho schválení členmi KR TU bude zaslaný na ekonomickú 

komisiu Akademického senátu TU („ďalej len AS TU“), následne na schválenie AS TU a 

Správnej rade TU. Rektor  univerzity odovzdal slovo kvestorke univerzity, aby podrobnejšie 

predstavila návrh rozdelenia dotácie na mzdy členom KR TU.  

 Kvestorka univerzity poďakovala za slovo a priblížila členom KR TU návrh pomocou 

prezentácie, kde najskôr objasnila situáciu na úrovni ministerstva školstva, následne medzi 

všetkými vysokými školami v rámci SR a potom prešla k návrhu rozdelenia dotácie na mzdy 
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medzi jednotlivé súčasti univerzity. Konkrétne údaje odprezentovala prostredníctvom 

tabuliek, kde ponúkla aj porovnanie s predchádzajúcimi tromi rokmi. Členom KR TU 

vysvetlila celkový kľúč rozdeľovania financií z ministerstva školstva a zmeny v metodike 

oproti roku 2022 – dotácia na osobné výdavky nebola krátená, ale poskytnutá 

prostredníctvom transferu na výkonnostné odmeňovanie, ku ktorému je stretnutie 

s ministerstvom školstva po rokovaní KR TU. Ďalšími zmenami sú zvýšenie dotácie na 

valorizáciu, rušenie rozpisu podľa koeficientu dotácie, ktorý sa nahrádza priemerným 

šesťročným výkonom v programe Veda, a v rámci dotácie na rozvoj dochádza k zníženiu 

alokácie finančných prostriedkov. Dotácia na excelentné pracoviská nie je účelovo viazaná, 

kým minulý rok bola.  

 Kvestorka univerzity ďalej porovnala, aké výkonové parametre si univerzita drží na 

jednotlivých programoch ako celok a odprezentovala aj výkony za jednotlivé súčasti 

v priereze posledných troch rokov, ako aj ktoré fakulty zaznamenali nárast či pokles. 

Následne kvestorka univerzity uviedla, že prerozdelenie finančných prostriedkov na 

jednotlivé súčasti univerzity, bolo v súlade so schváleným vnútorným predpisom Vyhláška 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 14/2021 o pravidlách hospodárenia Trnavskej 

univerzity v Trnave, kde je popísaný celý postup prerozdelenia dotácii na mzdy na aktuálne 

roky a návrh vychádza z ukazovateľa percentuálneho pokrytia miezd z minulého roka a týmto 

percentom sú prerozdeľované finančné prostriedky na jednotlivé súčasti. Členom KR TU 

predstavila, ako na tom finančne sú jednotlivé súčasti univerzity a dodala, že aj tento rok v 

rámci solidarity prispievajú súčasti, ktoré sú na tom finančne lepšie na súčasti univerzity, 

ktoré to potrebujú. Kvestorka univerzity ďalej uviedla, že k eliminovaniu finančného deficitu 

niektorých súčastí univerzite pomôže rezervný fond a členom KR TU vysvetlila z akých 

finančných zdrojov a zostatkov bol tvorený. 

 Dekanka PF navrhla, aby bol v rámci rozpočtu univerzity zriadený fond na podporu 

a financovanie študentov, a niektorí členovia KR TU sa k tomuto návrhu priklonili. Kvestorka 

univerzity reagovala na túto pripomienku s návrhom, že by bola podporovaná Študentská rada 

TU, na základe nového fondu s vlastným štatútom. Musia však najskôr zistiť, z akých zdrojov 

takýto fond financujú iné univerzity a ako ich rozdeľujú. Medzi členmi KR TU vznikla 

diskusia, ktorú ukončil rektor univerzity so stanoviskom, že túto aktivitu do budúcna 

podporuje, ale musí byť transparentná. Rektor univerzity ďalej uviedol, že financovanie 

vysokých škôl bude v budúcnosti prebiehať cez merateľné ukazovatele (povinné a voliteľné), 

pričom ich na ministerstve školstva nazvali výkonnostnými zmluvami. Práve k voliteľným 

ukazovateľom má hneď po zasadnutí KR TU univerzita rokovanie so zástupcami ministerstva 

školstva, kde ešte predtým prebehne pracovná porada členov KR TU.  

 Rektor univerzity otvoril diskusiu k návrhu rozdelenia neúčelovej dotácie na mzdy na 

súčasti univerzity, kde si vzala slovo dekanka PdF. Poďakovala kvestorke univerzity za 

podrobnú analýzu, ktorá ukazuje v akej kondícii je univerzita. Ďalej uviedla, že po prvýkrát 

ide pedagogická fakulta naplniť plánovanú mzdovú potrebu všetkých súčastí, čo je na jednej 

strane veľmi solidárny krok, na druhej strane by chcela, aby mala fakulta aj viacej kontroly, 

respektíve poskytla pomoc pri riadení súčastiam univerzity, ktoré sú v slabšej finančnej 

kondícii a ktoré nie sú tak efektívne, aby prevzali systém personálneho riadenia, ktorý sa 

osvedčil na pedagogickej fakulte. Od dekanky PdF odznel aj druhý návrh, ktorým je kúpa 

systému, ktorý zautomatizuje manažment fakúlt a bude ponúknutý všetkých súčastiam 

univerzity, aby sa mohli efektívne riadiť a vzájomne porovnávať na základe hodnotenia 

rovnakého systému.  

 Rektor univerzity sa poďakoval dekanke PdF za jej návrhy a skonštatoval, že danú 

situáciu vníma ako výnimočnú vzhľadom k tomu, že univerzita si so sebou nesie problém 



 

6 

 

 

z minulého roka, ktorým je výrazné krátenie dotácie z ministerstva školstva. Zároveň 

podotkol, že univerzita nie v tak zlej finančnej kondícii, aby sa s ňou nedokázala vysporiadať. 

Rektor univerzity reagoval aj na konkrétny návrh dekanky PdF o kúpe systému pre 

zefektívnenie riadenia súčastí univerzity, ktorý by mohol byť práve jedným z výstupov 

integračného projektu s partnerskou univerzitou UCM. Zároveň dodal, že mnohé súčasti 

urobili viaceré opatrenia, jednou z nich bol aj rektorát, čo sa postupne odzrkadľuje na ich 

finančnej situácii a podotkol, že ministerstvo školstva pripravuje nový systém financovania 

univerzít, na čo bude musieť univerzita reflektovať aj novým vnútorným predpisom. V závere 

tohto bodu dal slovo aj predsedníčke odborovej organizácie, ktorá uviedla, aby sa pri 

vyplácaní polročných odmien nezabúdalo na zamestnancov rektorátu. Rektor univerzity 

reagoval, že išlo o rozhodnutie, ktoré reagovalo na finančnú situáciu spôsobenú výrazným 

krátením dotácie z ministerstva školstva a podobná situácia bola aj na iných súčastiach 

univerzity. Členovia KR TU vzali na vedomie návrh rozdelenia neúčelovej dotácie na mzdy 

na súčasti univerzity a zhodli, že o návrhu rozpočtu budú hlasovať ako o celku a plynulo 

prešli k prerokovaniu nasledujúceho bodu. 

  

3.3 

 Kvestorka univerzity v nasledujúcom bode priblížila členom KR TU návrh rozdelenia 

fondov, tovarov a služieb na súčasti univerzity ako súčasť rozpočtu TU na rok 2023. Ako 

uviedla, univerzita vytvára fakultatívne finančné fondy na finančné zabezpečenie schválených  

prioritných úloh v oblasti vzdelávania, výskumnej a umeleckej činnosti a rozvoja univerzity, 

a to fond rozvoja, knižničný fond, fond informačnej štruktúry a služieb, fond vydavateľstva, 

grantový fond, fond údržby a opráv, fond rezervy miezd a odmien univerzity, fond 

celouniverzitných aktivít a fond na podporu vnútorného systému kvality. Zároveň členom KR 

TU prostredníctvom prezentácie priblížila plán finančných prostriedkov na jednotlivé fondy. 

V rámci tovarov a služieb výrazne narástli náklady na energie, kde ministerstvo školstva 

navýšilo finančné prostriedky na energie, no pre univerzitu sa otvárajú aj možnosti 

dofinancovať energie prostredníctvom dotácií z ministerstva hospodárstva, o ktoré univerzita 

mesačne žiada. Kvestorka univerzity priblížila členom KR TU aj konkrétne čísla, pričom 

skonštatovala, že v súvislosti s energiami ide o enormný nárast. Ďalej dodala, že pri rozdelení 

dotácie na fondy, tovary a služby vychádzala z čerpania predošlého roka, požiadaviek 

jednotlivých súčastí univerzity a oddelení rektorátu. 

 

Pretože k predloženému návrhu neboli od členov KR TU zaslané žiadne pripomienky, a ani 

žiadne neodzneli na rokovaní, rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 3/35-25042023 

KR TU schvaľuje návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2023 

v predloženom znení.  

Z: Ing. Naništová 

 
Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 
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3.4 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali aktualizáciou Výhľadového 

investičného plánu univerzity na roky 2021-2026. Kvestorka univerzity, ako spracovateľka 

predložené materiálu zdôvodnila, že aktualizácia výhľadového investičného plánu univerzity 

je dôležitá kvôli možným výzvam na získanie finančných prostriedkov a zároveň aj kvôli 

žiadosti o kapitálovú dotáciu. Skonštatovala, že niektoré aktivity sú rozbehnuté, niektorými sa 

univerzita začína len zaoberať. Priblížila aj konkrétne aktivity, ktoré sú rozplánované vo 

výhľadovom investičnom pláne univerzity: 

 

1. Stavebné úpravy a modernizácia pedagogickej fakulty, kde prišlo k navýšeniu 

nákladov na investičnú akciu, pretože sa ráta s komplexnou rekonštrukciou. Na fakulte 

momentálne prebieha riešenie havarijného stavu strechy budovy,  

2. Rekonštrukcia budovy Adalbertinum, kde je aktualizovaná suma na 10 miliónov eur, 

pričom ide o odhad architekta. Pri tomto projekte nemá univerzita kapitálovú dotáciu 

a bude sa uchádzať o financie zapájaním sa do vypísaných výziev. Kvestorka 

univerzity skonštatovala, že univerzita požiadala o stavebné povolenie a pripravuje sa 

súťaž na obstaranie dodávateľa stavebných prác, 

3. Aula, kongresové centrum, kde priblížila konkrétne sumy a skonštatovala, že je hotová 

projektová dokumentácia a univerzita má stavebné povolenie a môže obstarávať 

dodávateľa stavebných prác, 

4. Projekt univerzitnej knižnice, kde je ešte starý finančný odhad spred dvoch rokov, 

ktorý nebol aktualizovaný, pretože univerzita je zatiaľ len vo fáze príprav projektovej 

dokumentácie, 

5. Kúpa budovy na Paulínskej ulici, ktorá  je posledným investičným zámerom a je 

možnosť financovať ju prostredníctvom výzvy z ministerstva školstva na integráciu 

univerzít prostredníctvom vytvárania spoločných konzorcií.  

 Pretože k predloženému návrhu neboli doručené žiadne pripomienky a ani neodzneli na 

rokovaní, rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 4/35-25042023 

KR TU schvaľuje aktualizáciu Výhľadového investičného plánu univerzity na roky 2021-

2026 v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 4 

 

4.1 

 V nasledujúcom bode odovzdal rektor univerzity slovo prorektorke pre vzdelávanie, 

akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“), ktorá informovala členov KR 

TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zosúladiť Študijný poriadok Trnavskej univerzity v 

Trnave s novelizovaným zákonom č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 
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niektorých zákonov a novým Štatútom Trnavskej univerzity v Trnave. Ako uviedla, na 

zasadnutí GR TU sa dohodli, že tento bod bude súčasťou rokovania výjazdového KR TU. 

Skonštatovala, že výrazné zmeny  v študijnom poriadku nenastali, ide skôr o menšie úpravy, 

ktoré vyplynuli z novely vysokoškolského zákona. Niektoré požiadavky, ktoré jej boli 

adresované zo strany fakúlt, do návrhu zapracovala, iné budú predmetom diskusie.  

 

UZNESENIE KR TU 5/35-25042023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2023 - Zosúladiť Študijný poriadok Trnavskej univerzity v Trnave s novelizovaným 

zákonom č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

a novým Štatútom Trnavskej univerzity v Trnave. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

4.2 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2023 – Zorganizovať stretnutie študentov so špecifickými potrebami s prorektorkou pre 

vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu za účelom monitorovania ich spokojnosti so štúdiom a 

mapovania možností ich ďalšej podpory. Ako uviedla, zo spätnej väzby od RVHK vyplynulo, 

že by sa mal realizovať dotazníkový prieskum aj u študentov so špecifickými potrebami. 

Aktuálne je ich na univerzite 58, pričom prorektorka pre vzdelávanie priblížila ich presné 

počty na jednotlivých fakultách. Členov KR TU informovala, že so študentmi so špecifickými 

potrebami plánuje stretnutie, kde má pripravené tri varianty (online, osobne alebo možnosť 

písomného vyjadrenia), za účelom zistiť ich spokojnosť a čo by chceli zlepšiť. Uvidí, koľkí 

študenti využijú túto možnosť a dá spätnú väzbu KR TU.  

 

UZNESENIE KR TU 6/35-25042023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2023 - Zorganizovať stretnutie študentov so špecifickými potrebami s prorektorkou pre 

vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu za účelom monitorovania ich spokojnosti so štúdiom a 

mapovania možností ich ďalšej podpory. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí prorektorka pre vzdelávanie skonštatovala ako 

predsedníčka RVHK, že súčasťou akreditácie a posudzovania vnútorného systému univerzity 

SAAVŠ bude aj skupina členov RVHK, kde je potrebné si premyslieť, ktorých členov 

univerzita navrhne.  

 

Bod 5 

 

5.1 

 V nasledujúcom bode informoval prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť 

(ďalej len „prorektor pre vedu“) o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Cena Antona Hajduka. 

Ako uviedol, už tradične sa cena odovzdáva pri príležitosti Medzinárodného dňa učiteľov dňa 

28. marca. Na základe nominácií z fakúlt univerzity boli ocenení piati pedagógovia, prof. 

PhDr. Milan Katuninec, PhD. (Filozofická fakulta TU), prof. RNDr. Martin Pipíška, PhD. 

(Pedagogická fakulta TU), prof. PhDr. Eva Mydlíková (Fakulta zdravotníctva a sociálnej 

práce TU), prof. JUDr. PhDr. Mgr. Tomáš Gábriš, PhD., LLM, MA (Právnická fakulta TU) a 

prof. Ing. Peter Dubovský, Th.D. (Teologická fakulta TU). Kancelárii rektora univerzity 
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poďakoval za organizáciu slávnostného podujatia a doplnil, že informácia o udelení Ceny 

Antona Hajduka je zverejnená aj na webovej stránke univerzity.  

 

UZNESENIE KR TU 7/35-25042023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2023 - 

Cena Antona Hajduka. 

Z: prof. Rábik 

 

Bod 6 

 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) 

informoval členov KR TU o výzvach na podávanie rozvojových projektov verejných 

vysokých škôl, ktoré boli vypísané v rámci ministerstva školstva. Ide o dva tematické okruhy, 

pričom prvý je zameraný na podporu integračných služieb pre zahraničných výskumníkov, 

vysokoškolských učiteľov, študentov a jazykového vzdelávania zamestnancov vysokých škôl, 

kde je alokácia v sume 1 700 000 eur a druhý je zameraný na podporu implementácie 

princípov Stratégie ľudských zdrojov vo výskume - HRS4R na slovenských verejných 

vysokých školách s alokáciou v sume 500 000 eur. Prorektor pre rozvoj dal členom KR TU 

do pozornosti najmä výzvu v rámci druhého okruhu, kde je možnosť požadovať dotáciu na 

aktivity zamerané na prípravu podkladov a vypracúvanie stratégií, akčných plánov a ich 

implementáciu súvisiacich s posudzovacím procesom pre získanie HR Excellence in research 

Award, preukazujúcim úsilie a záväzok vysokej školy k implementácii a dlhodobému 

dodržiavaniu princípov Európskej charty výskumných pracovníkov a Kódexu správania pre 

nábor výskumných pracovníkov v rámci Stratégie ľudských zdrojov vo výskume. Ako 

prorektor pre rozvoj doplnil, univerzita sa už v minulosti zaujímala o zapojenie sa do tejto 

výzvy, kde je možné požiadať o dotáciu najviac do výšky 100 000 eur.  

Dekanka PdF sa zaujímala aj o výzvu v rámci prvého okruhu, kde by bola možnosť 

zabezpečenia kurzov cudzieho jazyka pre pedagogických zamestnancov univerzity. Prorektor 

pre rozvoj sa obrátil  na členov KR TU s otázkou, o ktorú z dvoch spomínaných výziev sa 

chce univerzita uchádzať. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, ktorú rektor univerzity 

ukončil a navrhol prijať nasledovné unesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 8/35-25042023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o vypísaných výzvach na 

podávanie rozvojových projektov verejných vysokých škôl ministerstvom školstva.  

Z: prof. Majdan 

 

UZNESENIE KR TU 9/35-25042023 

KR TU poveruje prorektora pre rozvoj vypracovaním projektu v rámci vypísanej výzvy 

na podávanie rozvojových projektov v okruhu č. 2 Podpora implementácie princípov 

Stratégie ľudských zdrojov vo výskume - HRS4R na slovenských verejných vysokých 

školách, ktorý je potrebné podať do 15. mája 2023. 

Z: prof. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 1 
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Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

 Po prerokovaní tohto bodu rektor univerzity prerušil rokovanie KR TU z dôvodu 

naplánovaného pracovného stretnutia so zástupcami ministerstva školstva a navrhol zaoberať sa 

zvyšnými bodmi rokovania na ďalšom zasadnutí KR TU. S jeho návrhom členovia KR TU 

súhlasili. 

 

 Rektor univerzity pokračoval spoločným rokovaním o návrhu voliteľných ukazovateľov 

pre budúce výkonnostné zmluvy a o návrhu úrovní plnenia povinných a voliteľných ukazovateľov 

potenciálnych výkonnostných zmlúv a odovzdal slovo riaditeľke Oddelenia pre analýzy a 

stratégie v oblasti zabezpečovania kvality TU (ďalej len „riaditeľka oddelenia pre kvalitu“), ktorá 

členom KR TU rozdala tabuľku so zoznamom povinných merateľných ukazovateľov univerzity 

vybraných ministerstvom školstva pre výkonnostnú zmluvu na obdobie 2024-2026 a zoznam 

všetkých nepovinných ukazovateľov, ktorá slúži ako podklad pre výber 5-9 nepovinných 

merateľných ukazovateľov univerzity. Ako uviedla, opis merateľných ukazovateľov je totožný 

s materiálom, ktorý zaslalo k pracovnému stretnutiu ministerstvo školstva, pričom je v tabuľkovej 

forme a je doplnený o údaje, ktoré univerzite pomôžu pri výbere nepovinných ukazovateľov. 

Skonštatovala, že uvedené ukazovatele sú do vysokej miery totožné s ukazovateľmi, ktoré 

vyhodnocuje U-Multirank a členovia KR TU si podrobnejšie prešli predložený materiál.  

 

 Po týchto informáciách rektor univerzity ukončil rokovanie KR TU a prítomným 

poďakoval za aktívnu účasť. 

 

         

                    Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                    Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


